
KRISTIJAN JELIĆ:  

- Da provjerimo jel' tehnika radi. Radi. Dobro je.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Nije da je neophodno ali…  

 

Poštovani predsjedniče, gradonačelniče, poštovani svi,  

evo ja imam jedan prijedlog i jednu zamolbu za našeg gradonačelnika.  

Naime evo u poplavi loših depresivnih vijesti kojima nas bombardiraju kako mediji tako 

i dobar dio političkog spektra osvanula je neki dan evo jedna prekrasna ljudska priča, jedan 

herojski čin, jedan novi život. Naime policijski službenici koji su krenuli toga dana u jednu 

rutinsku autoophodnju nisu mogli ni sanjat da će im taj dan obilježit njihove mlade živote. 

Tijekom rutinske ophodnje zaustavio ih jedan građanin i zamolio za pomoć oko odvoza susjede 

koja je imala jake trudove. Ti naši policijski službenici nisu razmišljali ni časka nego su odmah 

krenuli u pomoć mladoj obitelji i zatekli mlade roditelje odnosno majku na pragu u vidljivo 

jakim trudovima. Porod je već bio krenuo i nije bilo vremena za čekanje pa je policijski 

službenik Sandi Kraljević uz pomoć svojih kolegica ne samo da je uspješno porodio mladu 

majku nego je i uspio pupčanu vrpcu osloboditi i na taj način spasit jedan mladi život.  

Ovaj događaj pokazuje svu plemenitost policijskog posla a ovaj čin porađanja djevojčice 

će zauvijek ostat upisan u najljepše stranice Policijske uprave zagrebačke.  

Ispred Gradske organizacije HSLS-a evo predlažem Gradonačelniku da na temelju članka 11. 

Odluke o javnim priznanjima Grada Zagreba (Službeni glasnik Grada Zagreba 29/21) dodijeli 

Medalju Grada Zagreba  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

policijskim službenicima Policijske uprave zagrebačke koji su u sastavu samoophodnje 

porodili trudnicu u 35. tjednu trudnoće.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Da li želi Gradonačelnik odgovoriti? Želi. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala zastupniče Jelić. Moram priznat da ste me zatekli malo s prijedlogom jer nisam, 

ne znam ni koje su mi ovlasti oko toga niti koja je procedura jer nisam do sad dodijelio niti 

jednu medalju. Ono što znate da Gradska skupština dodjeljuje priznanja za što postoji 

procedura, odbor itd.  

U svakom slučaju ova tri policijska službenika koji su bili u toj patroli vidio sam to iz 

medija i ono, svaka im čast. I u tom smislu to su policijski službenici, već sam objašnjavao da 

je dosta dobra suradnja između policijske uprave i Gradske uprave i vjerujem da će se ta 

suradnja i nastaviti.  

Bilo je tu dosta takvih isto tako i herojskih činova i od strane zaposlenika Grada. Znači 

sjetimo se i zaposlenika Čistoće koji je, koji je stradao nažalost, sjetimo se isto tako brojnih 

vozača ZET-a koji su učinili dosta dobrih djela tako da je, toga je bilo dosta u zadnjih pet - šest 

godina i svaka čast svim tim ljudima koji ne samo da rade svoj posao nego i naprave nešto što 

je više od toga. Tako da evo razmotrit ćemo. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Dopunsko objašnjenje zatražio je zastupnik Jelić. Izvolite.  

 

KRISTIJAN JELIĆ:  
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- Malo da vam i pomognem, da, naravno ja bi bio najzadovoljniji i mislio sam, naravno 

da sam se konzultirao i sa Stručnim službama Gradske skupštine, ja bi bio najzadovoljniji da 

kandidiramo spomenute službenike za Nagradu Grada Zagreba ali 9. veljače je završio natječaj 

za spomenutu Nagradu Grada Zagreba i onda smo gledali šta je moguće od ostalog. Znači  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)…… 

može se, ići će prijedlog i prema odboru ali za sada mislim da je ovo minimum 

minimuma da i mi ispred Gradske skupštine odnosno vi kao naš predstavnik i Grada Zagreba 

da se dodjeli jer za Medalju Grada Zagreba, ona nažalost ne podrazumijeva i neku novčanu ali 

pokazuje, na kraju krajeva i sami ti policijski službenici su jednu izuzetnu skromnost pokazali 

a na kraju ja ću vam i citirat šta piše u pravilniku. Znači "Medalja Grada Zagreba dodjeljuje se 

građanima grada Zagreba i drugim osobama koje rade na području grada Zagreba za postignute 

uzorne uspjehe u radu." E pa ja smatram da taj opis savršeno opisuje ovo naše troje službenika 

i ja ću sad tu još i s ove govornice još jednom ponosno evo moram i navesti te službenike 

policijske uprave, znači to je Sonja Jovanović Jurić, Lucija Kolega i Sandi Kraljić.  

 

……(Pljesak)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Eto, zastupnik oporbe dobiva jedan lijepi pljesak.  

Gradonačelnik će dati dodatno objašnjenje. Izvolite.  

 

UPADICA iz klupe: - To su naši liberali.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Dobro, ja se mogu evo pridružit tom pljesku. Ono, evo, isto zapljeskat za govornicom 

kao gradonačelnik Grada Zagreba i zahvalit im.  

A što se tiče prijedloga evo sad vidim da Odbor za izbor i imenovanje će, mislim da se 

i dalje može uvrstiti prijedloge tako da ćemo se konzultirati, dva tijela, Skupština Grada Zagreba 

i Gradonačelnik odnosno ja, da vidimo na koji način ako se može, može uvrstiti i dalje unatoč 

natječaju onda da to ide kroz Skupštinu što onda dobiva priznanje, mislim da je to uvijek lijepo, 

priznanje svih političkih opcija, ipak kolektivnog tijela a ne samo mene kao pojedinca, ajmo to 

tako reć. Tako da evo.  

Ali ako to ne bude moguće dapače.  


